
 

ZAPISNIK 

 

Predmet: Treća sjednica Gospodarskog savjeta Sveučilišta u Zagrebu Fakulteta organizacije i informatike  

Vrijeme i mjesto održavanja: 13. prosinca 2024. godine, 10:00 – 11:30h, sastanak održan u Vijećnici (FOI 

1, Pavlinska 2) 

Prisutni: 

• Hajdi Ćenan – airt suosnivačica & izvršna direktorica / Predsjednica CRO STARTUP  

• Moreno Grgurić – izvršni direktor za digitalne platforme (IBM iX DACH&Croatia)  

• Goran Kanižaj – predsjednik Uprave, SICK Mobilisis d.o.o., predsjednik Gospodarskog savjeta 

• Lidija Karaga – predsjednica Uprave, Solvershp d.o.o. 

• Prof.dr.sc. Marina Klačmer Čalopa – dekanica SUZG FOI-ja 

• Prof.dr.sc. Zlatko Erjavec – prodekan za studijske programe SUZG FOI-ja 

• Prof.dr.sc. Nina Begičević Ređep, profesorica, voditeljica Regionalnog centra za predinkubaciju u 

pametnoj industriji  

• Amalija Koren Cavaleiro – voditeljica Centra za podršku studentima i razvoj karijera SUZG FOI 

Opravdali izostanak: 

• Darko Jureković – Oracle Academy Program Manager 

• Goran Kovačević – potpredsjednik za poslovni razvoj, Infinum d.o.o. 

• Sandro Lazarić – predsjednik Uprave, Arbona 

• Vedrana Miholić – direktorica za međunarodno poslovanje / Managing Director CROZ DACH 

• Nikola Pavešić – direktor za DevEx i Startup-e, Infobip 

• Slavko Vidović – direktor, InfoDom d.o.o. 

 

Predsjednik je prisutnim članovima predložio sljedeći dnevni red: 

1. Informacija o statusu Centra za predinkubaciju u pametnoj industriji - Podrška poduzetništvu i 

startup ekosustavu 

2. Razvoj zajedničkih stručnih programa za cjeloživotno obrazovanje (Mikrokvalifikacije; 

Akademije) 

3. Održivi razvoj i društvena odgovornost - suradnja na društveno odgovornim projektima 

4. Jačanje odnosa s alumnima - organizacija godišnje konferencije 

5. Ostala pitanja 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen od svih prisutnih članova Savjeta.  

 

1. Informacija o statusu Centra za predinkubaciju u pametnoj industriji - Podrška poduzetništvu i 

startup ekosustavu 

Prof.dr.sc. Nina Begičević Ređep, voditeljica projekta Regionalni centar za predinkubaciju u pametnoj 

industriji ukratko je predstavila projekt Centra. Projekt je dobio građevinsku dozvolu, riješena je 

parcelizacija te je prihvaćena studija izvodljivosti i obrazac. Prema posljednjoj informaciji planiran je 



 

raspis poziva za izravnu dodjelu sredstava do kraja ove godine. Ukupna vrijednost projekta je 

6.234.500,00 eura, a sredstva za izgradnju osigurana su kroz ITU mehanizam u iznosu od 5.299.325,00 

eura. Partneri na projektu su Grad Varaždin, Graf Lubreg, Grad Novi Marof, Općina Gornji Kneginec, 

Općina Vidovec i Općina Sveti Ilija. Svaki od partnera, osim Grada Varaždina imat će svoju lokalnu točku 

razvoj (LTR) u kojoj će se također provoditi dio projektnih aktivnosti.   

Istovremeno, razvija se edukacijski predinkubacijski program čiji je planirani početak ožujak 2025. 

godine kada će planira pilotiranje programa vlastitim resursima SUZG FOI-ja i partnera. Naglasak 

programa bit će na pametnoj industriji i uključivanju tvrtki sa sjevera Hrvatske. Jedan od partnera u 

projektu je i Swiss Smart Factory odnosno Innovation Centre Biel po uzoru na kojeg će se kroz projekt 

stvori prvi Croatian Smart Factory uz dostupnost opreme i smart living labova potencijalnim 

poduzetnicima. Prof.dr.sc. Neven Vrček s švicarskim partnerima radi na prilagodbi opreme koja se 

planira nabaviti za Centar.   

Izrađen je popis tema za module programa, a glavni uključeni partneri programa bit će SICK Mobilisis i 

Emil Frey Digital. Za svaku od tema koje će biti obuhvaćene edukacijom planirana je i izrada digitalnih 

materijala. Svi članovi Gospodarskog savjeta pozvani su da se uključe u kreiranje programa te daju svoj 

doprinos kroz kreiranje edukacije. Predložene teme nisu obvezujuće već je iste moguće grupirati, 

prilagoditi i predložiti nove. Cilj je polaznicima pružiti jedinstvenu edukaciju za pokretanje poslovanja u 

području pametne industrije.  

Pilotiranje programa planirano je od ožujka 2025. godine, uz uključivanje SUZG FOI studenata s 

maksimalnom veličinom grupe do 15 polaznika.  

Po pitanju programa i uključivanja LTR-ova u projektne aktivnosti članovi GS-a predlažu da se napravi 

analiza studenata koji dolaze iz jedinica lokalne samouprave partnera te da se identificiraju dobre prakse 

koje mogu biti prezentirane kao poticaj lokalnom stanovništvu za uključivanje u program.  

Organizacijski, Regionalni centar za predinkubaciju u pametnoj industriji predstavlja novu organizacijsku 

jedinicu SUZG FOI-ja. u ovom trenutku na projektu radi postojeći kadar Fakulteta, no planira se stvaranje 

novog kadra.  

Dodatno, u studenom je potpisan sporazum s Vesna Venture Capital fondom za financiranje inovativnih 

ideja.  

Po pitanju održivosti projekta SUZG FOI planira prijavu na potencijalne natječaje i korištenje svih 

dostupnih prilika te je SUZG FOI otvoren za sve prijedloge i suradnju partnera. Sam Centar imat će 

prostor za coworking, a predviđeno je prihodovanje određenih sredstava kroz edukacije i usluge za mala 

i srednja poduzeća.  

Trenutni radni naziv projekta je Regionalni centar za predinkubaciju u pametnoj industriji no pozivaju se 

svi članovi GS-a da dostave prijedloge novog imena i/ili skraćenice.  

 

2. Razvoj zajedničkih stručnih programa za cjeloživotno obrazovanje (Mikrokvalifikacije; 

Akademije) 

Prodekan prof. dr.sc. Zlatko Erjavec pojasnio je prisutnima koncept mikrokvalifikacija i želju za 

uključivanjem partnera u izradu novih programa koji bi bili dostupni njihovim i ostalim zaposlenicima. 

Riječ je o cjeloživotnom obrazovanju za osobe koje su već završile obrazovanje i trenutno se vaučeri koji 

su dostupni koriste za prekvalifikacije na srednjoškolskoj razini. Na visokoškolskoj razini korištenja 

gotovo i nema. Trenutno se radi na nekim programima npr. iz područja sigurnosti, no ostaje izazov 

predavača, plaćanja i izrade materijala.  



 

Dekanica prof.dr.sc. Marina Klačmer Čalopa prezentirala je želju SUZG FOI-ja za razvojem dodatnih 

akademija koje bi mogle biti vrednovane studentima. Do sada su provedene akademije u suradnji s 

tvrtkama Speck, Arbona i Poslovna inteligencija. Prema trenutnoj procjeni SUZG FOI volio bi studentima 

pružiti program u području umjetne inteligencije. Moguće je više različitih podtema obuhvatiti pod 

jednu zajedničku. A akademija se može provoditi i hibridno jer su modeli slušanja i provedbe veoma 

fleksibilni.  

Amalija Koren Cavaleiro pojasnila je kako su izgledale dosadašnje akademije – neki poslodavci imali su 

intenzivne programe od nekoliko dana, dok su drugi program provodili kroz nekoliko mjeseci. Akademije 

povezuju nastavnike i poslodavce, posebice u definiranju ishoda učenja, a ovisno o razini znanja može se 

dogovoriti koja je ciljna skupina studenata. Studentima koji sudjeluju na ovim programima dodjeljuju se 

dodatni ECTS bodovi koji se nalaze u njihovom dodatku diplomi. Cilj SUZG FOI-ja je imati programe koji 

studentima nose 2-3 ECTS boda, što znači 60-90 sati rada (1 ECTS bod ima vrijednost 30h), odnosno 

uključuje i predavanja i praktični samostalni rad studenata.  

SUZG FOI napravit će pregled do sad održanih akademija te poslati članovima GS-a na uvid.  

 

3. Održivi razvoj i društvena odgovornost - suradnja na društveno odgovornim projektima 

SUZG FOI planira i tijekom narednog razdoblja tražiti financiranje aktivnosti kroz projektne prijave. 

Pozivaju se partneri da se uključe te da se zajedničkom suradnjom razvijaju novi, inovativni programi.  

 

4. Jačanje odnosa s alumnima - organizacija godišnje konferencije 

Prof.dr.sc. Marina Klačmer Čalopa prezentirala je prisutnima situaciju s alumni udrugom i alumnijima 

Fakulteta. Početkom godine održana je skupština udruge SUZG FOI alumnija, a u svibnju je održano 

veliko okupljanje. Cilj Fakulteta je da alumni zajednica jača i raste. 

Amalija Koren Cavaleiro pojasnila je da je Centar za podršku studentima i razvoj karijera kreirao bazu 

alumnija kojis u se dobrovoljno prijavili. U tome smo koristili pomoć poslodavaca uz zamolbu da 

informaciju o bazi podijele sa svojim zaposlenicima. Mole se partneri da prilikom zapošljavanja novih 

osoba, u slučaju da je riječ o FOI-jevcima, istima daju informaciju o bazi. U 2025. godini planirano je 

pokretanje mentorskog individualnog programa alumnija sa studentima, planira se predstavljanje 

alumni zanimanja i tvrtki u kojima rade kroz nekoliko druženja, a posebnu ulogu vidimo i kroz mentorski 

program i doprinos koje bi mogli dati u Centru za predinkubaciju.   

 

5. Ostala pitanja 

S obzirom na izazove u okupljanju članova Gospodarskog savjeta predloženo je da se razmotri revizija 

sastava članova i da se provjeri interes trenutnih članova za ostankom u Savjetu.  

 

Sjednica je završila u 11:30 sati.  

 

Zapisnik pripremila: 

Amalija Koren Cavaleiro, univ.spec.polit. 

 


